
 
 

 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Hvor: Idrættens Hus, Stadionvej 50, 5200 Odense V 
  

Hvornår: Tirsdag d. 21. januar 2014 kl. 18:00. 
 

  Til stede:           Inge Godsk, Chanette Aalund, Erik Skov-Larsen, Birthe Holfelt, Jette 

           Bjerg, Tina Henriksen, Micky Littau 

 

Dagsorden: 

1. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

a. Ingen kommentarer  

2. Nyt fra formanden 

a. Tidtagningsanlægget. Glasset har været i stykker siden september. Det 

bliver repareret nu.  

b. Merethe er af eget ønske udtrådt af bestyrelsen pr. dags dato.  

c. Alm. Brand Cuppen fortsætter i 2014, og bliver udvidet til også at være 

en hestecup. 

d. Der er formandsmøde d. 25. januar. Chanette tager af sted.  

e. Repræsentantskabsmøde er d. 27. april på Sydsjælland.  

3. Nyt fra kassereren 

a. Intet nyt 

4. Nyt fra breddeudvalget 

a. Mathilde har haft et oplæg i NÅR, hvor medlemmerne havde en 

prøvedag med TREC. Mathilde tager gerne ud og giver oplæg i 

interesserede klubber. 

b. Der er TREC-stævne på Langeland (LHS) 26. april 

c. Kvalifikationer til landsfinalerne kan koordineres når D-stævnerne er 

fastlagt 

5. Nyt fra kursusudvalget 



 
 

 
 

a. Der er ingen tilmeldinger til ”Vejen frem” d. 4. marts endnu. Sidste 

tilmelding er 24. februar. 

b. D7 holder Klar Parat Start 2 gange om året (næste gang i marts).  

6. Nyt fra IT-udvalget 

a. Hjemmesiden er skiftet fra surftown til web10. Det betyder en 

besparing på ca. 2000kr. om året  

7. Nyt fra sportsudvalget 

a. Der var stævnekoordinerende møde for C-stævner sidste onsdag med 

god stemning. Der er for D-stævner i morgen d. 22. januar.  

b. Reglen om at ryttere under DRF ikke må ride stævne afholdt af klubber 

uden for DRF er slettet i reglement for 2014. Kan det være rigtig? Tina 

skriver til DRF. 

c. Hanne fra HRB tog spørgsmålet om doteringer til C-stævner op hos 

Jakob Leth og springudvalget. Der har efterfølgende været telefonmøde 

blandt distrikternes stævnekoordinatorer uden D7. Resultatet af 

telefonmødet er, at doteringerne bliver en anbefaling og ikke et krav. 

Ingen fra DRF savnede D7 til telefonmødet. Mailen blev sendt lige inden 

vores stævnekoordinerende møde. Det er ikke ok, at vi blev udeladt 

8. Nyt fra ponymåling 

a. Der er målt 87 ponyer i D7 i år.  

9. Eventuelt 

a. Tina laver kalender med alle datoer, der kommer på hjemmesiden. 

 

 


